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Abstract (en)
[origin: CN113309718A] The invention relates to a fan wheel of an axial or diagonal fan, comprising a hub and a plurality of fan blades arranged
about an axis of rotation of the fan wheel. The impeller blades extend radially outward from the hub and the radially outer ends of the impeller
blades are surrounded by a circumferential baffle ring, and at least one balancing ring surrounding the baffle ring is arranged on the baffle ring. The
balancing ring is configured with a free axial edge for fixedly arranging at least one balancing weight.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Ventilatorrad eines Axial- oder Diagonalventilators mit einer Nabe und einer Vielzahl in einem um eine Rotationsachse des
Ventilatorrads des Ventilatorrads angeordneten Laufradschaufeln, die sich von der Nabe nach radial außen erstrecken und deren radial äußeres
Ende von einem umlaufenden Schleuderring umschlossen ist, wobei an dem Schleuderring mindestens ein den Schleuderring umlaufender
Wuchtring vorgesehen ist, der mit einer freien Axialkante zur befestigenden Anordnung von mindestens einem Wuchtgewicht ausgebildet ist.
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